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Protokół Nr 7/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego dnia 12 stycznia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu 

ul. Spokojna 22 

      

   Stan Członków Zarządu  - 5 

     Obecnych - 5 

 

Ad. 1 

O godzinie 10:15 Przewodniczący Zarządu rozpoczął posiedzenie Zarządu zgodnie z listą 

obecności (załącznik Nr 1 do protokołu)  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Arkadiusz Janowicz   - Przewodniczący Zarządu  

2. Danuta Patkowska    - Wicestarosta 

3. Waldemar Pacewicz   - Członek Zarządu 

4. Andrzej Potyra    - Członek Zarządu 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -  Członek Zarządu 

 

Spoza Zarządu w posiedzeniu wzięli udział: 

 

1. Barbara Krakowska-Petruk - Sekretarz Powiatu  

2. Magdalena Mikołajczuk – Skarbnik Powiatu 

3. Ferdynand Łukasik – Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu 

4. Mariusz Norsesowicz – Radny Rady Powiatu w Myśliborzu 

5. Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. (porządek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

1.   Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2.     Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.   Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 6/2014 z dnia  

29 grudnia 2014 roku. 

4.         Rozpatrzenie spraw: 

 1) Wyrażenie zgody na zawarcie ugód tytułem dokonanej nadpłaty za wydanie 

karty pojazdu. 

 2) Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w III przetargu dla nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

oznaczonej działką nr 374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12.  

 3) Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu do porozumienia z dnia 26 maja 2003 

roku w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań 

Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Myśliborskiego. 

 4) Zawarcie umowy na przeprowadzenie audytu. 

 5) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

 6) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu 

pracy Rady Powiatu na 2015 rok. 
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 7) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 2015 rok. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia liczby osób 

wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 

5.         Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika powiatu. 

 2) w sprawie skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie powołania skarbnika powiatu 

 3) w sprawie skierowania pod obrady V sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu oraz zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład. 

6.         Zapoznanie się z: 

 1) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą kosztów utrzymania 

kuchni w MOW Renice i w ZPO Myślibórz oraz informacją o zaleceniach 

pokontrolnych Państwowego Inspektora Sanitarnego i innych podmiotów 

kontrolujących w poszczególnych placówkach oświatowych wraz z terminami ich 

wykonania oraz szacunkowymi kosztami wykonania nakazów decyzji. 

 2) Informacją Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. dotyczącą uzupełnienia 

informacji o sprawach sądowych. 

 3) Informacją Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

dotyczącą sposobu opomiarowania ciepła i rozliczeń ze Szczecińską Fundacją Talent – 

Promocja – Postęp w Barlinku. 

 4) Pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu dotyczącym 

zamiaru zawarcia umowy najmu pomieszczenia z Myśliborskim Towarzystwem 

Wędkarskim. 

7. Zaopiniowanie: 

1) Sprawozdania Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2014 rok. 

8.      Sprawy różne. 

9.    Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Nr 6/2014 z dnia 29 grudnia 2014 roku.  

 

Zarząd Powiatu przyjął w/w protokół. 
 

Ad. 4 

Rozpatrzenie spraw: 

 1) Wyrażenie zgody na zawarcie ugód tytułem dokonanej nadpłaty za wydanie 

karty pojazdu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy sprawa dotyczy podpisania ugody z 
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 Alfredą Kucharską, zam. Dębno, dotyczącej wypłaty kwoty 425,00 zł (słownie: 

czterysta dwadzieścia pięć złotych) tytułem dokonanej nadpłaty za wydanie karty pojazdu: 

KP/AAA6294967; 

 Martą Sidniew, zam. Dębno, dotyczącej wypłaty kwoty 1.275,00 zł (słownie: jeden 

tysiąc dwieście siedemdziesiąt pięć złotych) tytułem dokonanej nadpłaty za wydanie kart 

pojazdu: KP/AAA5574661; KP/AAA5827873; KP/AAA6384697 

 Stanislavem Sidnyev, zam. Dębno, dotyczącej wypłaty kwoty 425,00 zł (słownie: 

czterysta dwadzieścia pięć złotych) tytułem dokonanej nadpłaty za wydanie karty pojazdu: 

KP/AAA6332966 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowych ugód. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 2) Wniosek o ustalenie ceny wywoławczej w III przetargu dla nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz 

oznaczonej działką nr 374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12.  

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy nieruchomość położona w obr. 3 miasta Myślibórz, 

gmina Myślibórz oznaczonej działką nr 374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12 jest 

przeznaczona do sprzedaży. II przetarg zakończył się wynikiem negatywnym w związku  

z brakiem podmiotów zainteresowanych zakupem, wobec czego organ może ogłosić kolejny 

przetarg. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby cena wywoławcza była ustalona na niższym poziomie. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zwrócił uwagę, że rzeczoznawca majątkowy ustalił wartość przedmiotowej nieruchomości na 

kwotę 338 000,00 zł. Poinformował, że w trzecim przetargu cenę wywoławczą można ustalić 

w wysokości niższej niż wartość nieruchomości, jednak nie niższej niż 50% tej wartości, czyli 

nie mniej niż 169 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zaproponował, aby ustalić cenę wywoławczą na poziomie 200 000,00 zł. 

 

Radny Rady Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zwrócił uwagę, że miesiące styczeń i luty to niekorzystny okres czasu jeżeli chodzi  

o sprzedaż nieruchomości. Zauważył, że rozpoczynają się ferie w województwie 

zachodniopomorskim i część potencjalnych kupców może wyjechać. Przetarg powinien być 

ogłoszony w późniejszym terminie. 

Przekazał, że w jego ocenie cena w wysokości 338 000,00 zł jest za wysoką. Na obiekcie już 

od dłuższego czasu widnieje ta cena. Zaproponował, aby po ogłoszeniu kolejnego przetargu 

dokonać zmiany treści zawieszonego baneru, co przyczyni się do większego zainteresowania 

tym obiektem. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zaproponował, aby cena została ustalona na poziomie 299 000,00 zł. 
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Radny Rady Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgodził się, że obniżenie ceny poniżej 300 000,00 zł będzie korzystne i zwróci uwagę 

potencjalnych kupujących. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Zaproponował, aby cena wywoławcza nieruchomości została ustalona na poziomie 

299 000,00 zł. Zwrócił uwagę, że istotną sprawą jest właściwe wypromowanie obiektu  

i ogłoszenie informacji o jego sprzedaży. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że nieruchomość jest położona w blisko centrum miasta i posiada dużą działkę co 

jest korzystne.  

 

Zarząd Powiatu ustalił cenę wywoławczą w III przetargu dla nieruchomości przeznaczonej 

do sprzedaży, położonej w obr. 3 miasta Myślibórz, gmina Myślibórz oznaczonej działką nr 

374 o pow. 0.1808 ha, przy ul. Piłsudskiego 12 na poziomie 299 000,00 zł. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 3) Wyrażenie zgody na podpisanie Aneksu do porozumienia z dnia 26 maja 2003 

roku w sprawie powierzenia Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy Myślibórz zadań 

Powiatowej Biblioteki Publicznej dla Powiatu Myśliborskiego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy aneks dotyczy udzielenia dotacji na realizacje zadań  

Powiatowej Biblioteki Publicznej w wysokości 10.000,00 zł. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowego aneksu do porozumienia. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 4) Zawarcie umowy na przeprowadzenie audytu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu - Barbara Krakowska- Petruk 

Poinformowała, że przedmiotem umowy będzie przeprowadzenie audytu w zakresie obszaru 

finansów publicznych i gospodarki finansowej Powiatu Myśliborskiego za lata 2012-2014.  

Z przeprowadzonego audytu wykonawca sporządzi pisemne sprawozdanie do dnia 10 lutego 

2015 roku. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 5) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

dotyczy ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 6) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu 

pracy Rady Powiatu na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy sprawa dotyczy zaopiniowania projektu uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2015 rok. 

Zgodnie z § 16 ust. 1 pkt 1 Statutu Powiatu Myśliborskiego w pierwszym roku kadencji Rada 

działa zgodnie z uchwalonym planem pracy w ciągu trzech miesięcy od jej rozpoczęcia.  

Przy ustaleniu planu pracy, Rada Powiatu bierze pod uwagę tematy, które – stosownie do 

zapisów ustaw – powinny być rozpatrzone w każdym roku kalendarzowym. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

 7) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 2015 rok. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy sprawa dotyczy zaopiniowania projektu uchwały 

Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady 

Powiatu w Myśliborzu na 2015 rok: 

1) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa. 

2)  Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. 

3)  Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Plany pracy przedmiotowych Komisji, które stanowią załącznik do projektu uchwały będą 

przedmiotem posiedzeń Komisji zaplanowanych w styczniu b.r. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej 

uchwałę w sprawie powołania stałych komisji rady powiatu, ustalenia liczby osób 

wchodzących w ich skład, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy w związku ze złożonymi w dniu 09 stycznia 2015 

roku przez radnych Zygmunta Siarkiewicza i Arkadiusza Mazepę pisemnymi akcesami do 

pracy w Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu zgodnie z § 60 

ust. 5 Statutu Powiatu Myśliborskiego propozycje składu osobowego komisji oraz zmian  

w tym składzie przedstawia Przewodniczący Rady na wniosek zainteresowanych radnych, 

Klubów Radnych lub komisji. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu w Myśliborzu zaproponował, aby 

wprowadzić zmiany w składzie osobowym Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowy projekt uchwały. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie odwołania skarbnika powiatu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy w dniu 02 grudnia 2014 roku Pani Magdalena 

Mikołajczuk złożyła rezygnację ze stanowiska Skarbnika Powiatu w związku z powyższym 

zasadnym jest skierowanie projektu uchwały pod obrady sesji Rady Powiatu. Projekt uchwały  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 7/19/2015 z dnia 12 stycznia 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

odwołania skarbnika powiatu. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

 2) w sprawie skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie powołania skarbnika powiatu 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że zgodnie z kartą sprawy w związku z wnioskiem o podjecie uchwały  

w sprawie odwołania skarbnika powiatu zasadnym jest skierowanie pod obrady sesji Rady 

Powiatu projektu uchwały w sprawie powołania nowego skarbnika powiatu. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 7/20/2015 z dnia 12 stycznia 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady IV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

powołania skarbnika powiatu. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Kolejno: 

 

Zaproponowano złożenie wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej na 2 w/w uchwały. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu działając w oparciu o art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku                  

o samorządzie powiatowym przyjął wniosek o zwołanie sesji Rady Powiatu w Myśliborzu              

w trybie określonym powyższym przepisem w celu podjęcia uchwał: 

 

1. w sprawie odwołania skarbnika powiatu. 

2. w sprawie powołania skarbnika powiatu. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował w/w wniosek. Jednocześnie postanowił skierować 

powyższy wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu w Myśliborzu w celu jego realizacji.  

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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 3) w sprawie skierowania pod obrady V sesji Rady Powiatu w Myśliborzu 

projektu uchwały w sprawie zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych  

w Myśliborzu oraz zamiaru likwidacji Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że podjęcie uchwały o likwidacji szkoły (bursy międzyszkolnej) poprzedza 

podjęcie uchwały intencyjnej o zamiarze likwidacji, która stanowi podstawę do 

podejmowania dalszych czynności poprzedzających likwidację bursy, wskazanych w ustawie 

z dnia 7 września 1991 roku o systemie oświaty, w tym powiadomienia odpowiednich 

podmiotów oraz uzyskania opinii kuratora oświaty. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że w uzasadnieniu do uchwały podana jest informacja, że w placówce w miesiącu 

grudniu 2014 roku przebywały 4 osoby, w miesiącu listopadzie 2014 roku 2 osoby  

i w miesiącu październiku 2014 roku 1 osoba. 

Zapytał jakie były by straty finansowe, gdyby nie została podjęta w tym roku decyzja  

o likwidacji Bursy? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma strat z tego tytułu ponieważ nie zostali 

zatrudnieni dodatkowi wychowawcy do pracy w Bursie międzyszkolnej. Obsługa, która 

obsługiwała Dom Wczasów Dziecięcych obsługuje Bursę. Administracja i Wychowawcy to 

osoby zatrudnieni w Domu Wczasów Dziecięcych. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu widnieje zapis, że dochód uzyskany z działalności Bursy 

Międzyszkolnej nie pokrywa wydatków związanych z jej działalnością. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że dyrektor jednostki informuje, że jest problem z tą jednostką. 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że dyrektor zgodnie ze statutem placówki musi zabezpieczyć opiekę nocną dla 

dzieci przebywających w Bursie. 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Zwrócił uwagę, że problem powstaje w momencie kiedy nie ma dzieci w Domu Wczasów 

Dziecięcych. Wychowawcy, którzy pilnują dzieci w godzinach nocnych w Domu Wczasów 

Dziecięcych nie musieliby pracować, jednak muszą zabezpieczyć 1 lub 2 dzieci, które w tym 

czasie przebywają w Bursie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że podobnie jak było z MOS w tym momencie Dom Wczasów utrzymuje Bursę 

międzyszkolną. Zapytał ile dzieci przebywało w grudniu w Domu Wczasów Dziecięcych? 

Zwrócił uwagę, że byłoby dobrze jeżeli by się to pokrywało wtedy byłaby zabezpieczona 

kadra i obłożenie. Inaczej jest jak nie ma dzieci. Zapytał, czy wychowawcy mają płacone za 

gotowość? 
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Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że gdy zostanie zlikwidowana Bursa Dom Wczasów Dziecięcych i tak nadal 

musi być cały czas w gotowości. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zgodził, się z tym, i przekazał, ze jest to kolejna sprawa nad którą należy się pochylić.  

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 

Przekazał, że należy zastanowić się wtedy jak można dociążyć Dom Wczasów Dziecięcych. 

W tej chwili w tej placówce mamy taka sytuacje, że jest turnus, gdzie przyjeżdża ok. 100 

dzieci , a później przez dwa tygodnie nie ma ani jednego dziecka.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy jak zlikwidujemy Bursę i pozostawimy Dom Wczasów Dziecięcych mając na 

uwagę rotację dzieci,  można obniżyć koszty np. poprzez  zatrudnienie na części etatów? 

 

Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że na początek należy zastanowić się nad likwidacją Bursy. Dom Wczasów 

Dziecięcych jest to kolejna sprawa, nad którą należy zastanowić się w późniejszym terminie. 

Zwrócił uwagę na kolejną sprawę, a mianowicie otrzymał informację, że w ofercie Zespołu 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Myśliborzu została uwzględniona możliwość 

zakwaterowania w Bursie międzyszkolnej. Jeżeli Bursa zostanie zlikwidowana dyrektor tej 

placówki powinien wykreślić ją ze swojej oferty. 

Zwrócił uwagę, że funkcjonowanie bursy nie ma na dzień dzisiejszy uzasadnienia. Tego typu 

jednostki działają w większych aglomeracjach i jest ich również mała ilość. Powiat nie jest  

w stanie zabezpieczyć stałej 20 osobowej liczby dzieci, która pozwoli na zbilansowanie się 

placówki. Zapytał jaka jest odpłatność za pobyt w tej placówce? 

 

Tadeusz Grabski – Dyrektor PCOF-A w Myśliborzu 
Odpowiedział, że koszty noclegu to 20 zł/ miesiąc oraz koszt wyżywienia w wysokości 10 zł 

dziennie. Pomimo tak niskich cen nie ma chętnych do zakwaterowania. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o ujęcie Bursy w ofercie ZSP Nr 3 w Myśliborzu to placówka 

zostanie zlikwidowana dopiero z dniem 31 sierpnia b.r. Po podjęciu uchwały intencyjnej 

dyrektor będzie miała wiedzę, że nie może reklamować dłużej oferty zakwaterowania  

w Bursie w swojej ofercie. 

  

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 7/21/2015 z dnia 12 stycznia 2015 roku w sprawie 

skierowania pod obrady V sesji Rady Powiatu w Myśliborzu projektu uchwały w sprawie 

zamiaru rozwiązania Zespołu Placówek Oświatowych w Myśliborzu oraz zamiaru likwidacji 

Bursy Międzyszkolnej wchodzącej w jego skład. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Ad. 6 

Zapoznanie się z: 

 

 1) Informacją Dyrektora PCOF-A w Myśliborzu dotyczącą kosztów utrzymania 

kuchni w MOW Renice i w ZPO Myślibórz oraz informacją o zaleceniach 

pokontrolnych Państwowego Inspektora Sanitarnego i innych podmiotów 
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kontrolujących w poszczególnych placówkach oświatowych wraz z terminami ich 

wykonania oraz szacunkowymi kosztami wykonania nakazów decyzji. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zwrócił uwagę na dane dotyczące liczby wychowanków w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach. Z informacji wynika, że przyjętych zostało około 40 

wychowanków. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że należy przyjąć średnią ilość dziennie. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że można wyliczyć ile wychowanków przebywało w Domu Wczasów Dziecięcych 

i dokonując obliczeń razy 365 dni to tyle dzieci tam nigdy nie przebywało. 

Jeżeli chodzi o ilość etatów obsługi kuchni wszystko jest jasne. Kolejną rzeczą, które należy 

omówić to koszty zatrudnionych osób. W jaki sposób zostały wyliczone? Czy zostały 

wyliczone średnio? Czy to wynika z faktycznych kosztów? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że są to faktyczne koszty ponoszone przez placówkę. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zapytał, czy koszty zakupu artykułów żywnościowych wynikają z planu? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że  koszty te nie wynikają z planu. Wynikają one z podjętych uchwał przez Zarząd, 

które ustalają stawkę żywieniową, czyli stawkę całego kotła. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zapytał, jak to się ma do wykonania w § 422- zakup artykułów żywnościowych? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że jeżeli założymy że wsad do kotła wynosi 10 zł. mnożymy to przez potencjalną 

liczbę wychowanków to daję to pewne środki finansowe. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że co miesiąc przedstawiane są sprawozdania B-28 i jest tam §422 czyli 

wykonanie zakupów artykułów żywnościowych. Czyli zakup tych artykułów to będzie ten 

wsad do kotła? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że jest to poziom roku 2014. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zapytał, czy jest do adekwatne do wykonania planu? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że mniej więcej tak. 
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Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zapytał, z czego wynikają koszty niezbędnych remontów w kuchni? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Poinformował, że remont dotyczyć miałby wymiany okien, wymiany kafelek, posadzek, 

malowanie itp. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zapytał, w jakim stanie jest zabytkowy piec? Przekazał, że jest to urządzenie, które jest ciągle 

używane. W Zespole Placówek Oświatowych są tylko kotły elektryczne. Drzewo i węgiel 

możemy pozyskiwać już przygotowane. Zwrócił uwagę na zapis kosztów transportów. Czy 

uwzględnione jest ile razy posiłki będą dowożone? Obiad na pewno musi być, kolację można 

byłby w ramach posiadanych aneksów, ewentualnie gorąca kawa i herbata. Zapytał jak 

wygląda kwestia dotycząca śniadań? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że podczas symulacji wskazanej pozycji, przyjęte zostało: do Renic i z powrotem 

trasa wynosi 14 km. x 3 razy dziennie x 365 dni , rocznie jest to 15 330 km. Zakładając, że 

spalanie auta będzie wynosiło 9l/100 km, czyli ilość paliwa wniesie około 1700 litrów 

mnożąc to przez cenę paliwa czyli 5,50 zł, roczny koszt transportu wyniesie około 9372,00 zł 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Zaznaczył, że na te 3 kursy trzeba liczyć kierowcę. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Dodał, że należy uwzględnić dodatkowo koszty eksploatacji samochodu. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że kierowca oraz auto są zapewnione. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że obecna sytuacja jest trudna. Z doświadczenia wie, że dowożone w termosach 

jedzenie jakościowo nie jest dobre. 

Zwrócił uwagę, że informacja pokazuje propozycje likwidacji jednej ze stołówek. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że przedstawiona informacja obrazuje koszt jednej i drugiej stołówki. Gdyby była 

jedna stołówka koszty spadłby o 200 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że również popiera propozycję stworzenia jednej stołówki, ale w Domu Pomocy 

Społecznej. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że były prowadzone rozmowy z Panią Dyrektor DPS-u, która przekazała, że 

kuchnia już jest za mała i nie ma możliwości gotowania kolejnych stu posiłków.  
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Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że może warto by było jeszcze raz porozmawiać z Panią Dyrektor. Należałoby 

zrobić lokalną wizję kuchni w DPS. Korzyścią byłoby też to, że jeden samochód załatwiałby 

całość dostarczanych posiłków. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że ekonomicznego widzenia wszystko się zgadza. Jednak nie wszystkie aspekty 

zostały wzięte pod uwagę. Posiłki trzeba przygotować i wydać. Zapytał, czy zostało to wzięte 

pod uwagę? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Poinformował, że oczywiście liczono się z tym, że musi być osoba która będzie posiłki 

wydawać, po czym brudne naczynia muszą być zebrane i umyte. Jest to kwestia 

reorganizacyjna pracowników.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że gdyby została zorganizowana jedna osoba, która by wydawała te posiłki  

i sprzątała to i tak byłoby to korzystne. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że pod tym względem zgadza się. Pozostaje tylko bardzo istotne pytanie czy 

dowożenie posiłków będzie  satysfakcjonujące dla wychowanków i ich rodziców? W dużej 

mierze to nie pokój, łóżko decydują o tym czy ośrodek jest atrakcyjny czy nie, tylko posiłek 

na to wpływa. Najprościej było by zamówić dla wszystkich tych instytucji jedzenie, wybrać 

dostawce który przygotuje jedzenie i przywiezie, oraz ewentualnie zatrudnić jedna osobę 

która przygotuje wydanie jedzenia oraz po tym wydaniu posprząta. Pozostaje pytanie czy to 

będzie wychodziło naprzeciw oczekiwaniom? 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że można zapytać Dyrektorów, jak oceniają jakość dostarczanych posiłków. Zależy 

to też od osoby przygotowującej posiłek i od formy podania. Jeżeli jedzenie będzie 

przywożone w termosie i będzie możliwość podgrzania to jakość jedzenia nie zmieni się. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jedzenie jest dobrej jakości. Kwestia pozostaje gdzie będzie ta stołówka, czy  

w Renicach, bądź też w DPS? 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicza 

Przekazał, że warto jeszcze raz zastanowić się nad propozycją związaną z DPS. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, o sytuację w Zespole Szkół na ul. Strzeleckiej? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Odpowiedział, że nie ma tam stołówki. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że jest przekonany o tym że obiady w DPS są bardzo dobrej jakości. 
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Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że przyjęto informację o kosztach utrzymania kuchni wraz z symulacją 

oszczędności przedstawioną przez Pana Dyrektora, jednak nie ma możliwości podjęcia 

decyzji .  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na ilości etatów podane w informacji. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że założył iż w jednej kuchni przy 100 posiłkach 5 etatów wystarczyłoby  

w zupełności. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Wyjaśnił, że 3 osoby by gotowały, natomiast 2 zajmowałyby się wydawaniem oraz 

sprzątaniem po posiłku.  

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że wystarczyłoby 3 osoby i jedna pomoc przy ilości 120 dzieci. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, o spadek ceny do 6 zł? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że jest spadek ponieważ spadają koszty. Głownie w kosztach zatrudnienia. Z czego 

koszt wsadu do kotła jest mniej więcej wszędzie taki sam. Ponosimy koszty głównie z tytułu 

dowozu jedzenia. Pozostają też kwestie ekonomiczne, czy będą używane kuchnie elektryczne 

czy gazowe. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że jego zdaniem najlepszym rozwiązaniem byłoby zawarcie współpracy z DPS.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że kwestią bezdyskusyjną jest, że na pewno wsparcie kadrowe w tym aspekcie jest 

wskazane. Dodatkową zaletą jest, że również obowiązuje tam system 3 posiłków. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że system który obowiązuje w DPS warto by było zastosować w innych 

jednostkach. Gdyby było to odpowiednio zorganizowane, zaoszczędzono by kilka etatów oraz 

dodatkowo koszty transportu i inne. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że jeżeli zaczęłoby cokolwiek robić w Renicach na sam początek potrzeba 

100 000,00 zł. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że jeżeli cokolwiek zacznie się tam robić, będzie to pochłaniać dużą ilość 

pieniędzy. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że na myśli wydatki niezbędne, aby kuchnia mogła funkcjonować. 
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Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że ewentualnie, zamiast tego można byłoby doposażyć kuchnię w DPS. Po 

uprzednim sprawdzeniu stanu. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że problem może  być tylko jeden. Czy Pani Dyrektor będzie w stanie fizycznie 

dołożyć jeden kocioł, aby było w stanie gotować. Istnieje możliwość przeniesienia kotła  

z DWDz. i zostawić w placówkach to co jest niezbędne. 

Zapytał, czy ostateczną decyzją jest zgoda na przygotowanie symulacji dotyczącej DPS. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że jak najbardziej, oraz należy porozmawiać na ten temat z Panią Dyrektor DPS.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Zapytał, czy są pytania do drugiej informacji dot. zaleceń pokontrolnych Państwowego 

Inspektora Sanitarnego? 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zauważył, że na stan obecny sytuacja wygląda bardzo dobrze jeżeli chodzi o szkoły, gdyż nie 

ma większych kwot. Zapytał czy to wszystko jest realne? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Potwierdził, zaznaczył jednak, że w Renicach może być to kwota zaniżona i dotyczy ona 

tylko budynku głównego. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy istnieje  koncepcja dotycząca przeniesienia Renic do budynku pasywnego? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że ta koncepcje były planowane. Jedną z nich było przeniesienie MOW do 

budynku na ul. Północnej 15. Zostało wszystko rozrysowane na 4 piętrach. Jeżeli chodzi o 

budynek pasywny, to wiedzy na ten temat nie posiada. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Zapytał, czy było robione jakieś zlecenie na wykonanie koncepcji? 

 

Skarbnik Powiatu- Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że takiego zlecenia nie widziała. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że zastanawiano się czy w DWDz nie zmieściłby się cały MOW Renice. Również 

jest tam wystarczająca ilość miejsca, tym bardziej, że w ostatnich dwóch zostały 

wykwaterowane wszystkie osoby postronne. Jest tam tylko Poradnia Psychologiczno-

Pedagogiczna. 

 

Skarbnik Powiatu- Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że szkoda jest  subwencji przekazywanej na DWDz. 
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Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że Powiat otrzymuje subwencję, jednak budynek wymaga utrzymania. 

 

Skarbnik Powiatu- Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że subwencję można uzyskać eksploatując 1/3 budynku. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, pozostaje kwestia koncepcji. 

 

Skarbnik Powiatu- Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że można obniżyć koszty znacznie, że DWDz może przynosić dochody, z których 

sukcesywnie będzie remontowana druga część budynku. Potrzebna jest tutaj restrukturyzacja 

zatrudnienia. Zauważyła, iż szkoda przeznaczyć ten budynek na MOW. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że obecnie w DWDz jest zatrudnionych 12,5 etatów administracji i obsługi oraz 6 

etatów nauczycieli. Budynek ma 118 miejsc. Zauważył, że budynek wygląda coraz lepiej 

jednak nie spełnia pewnych standardów. Pozostaje pytanie czy ktokolwiek zechce skorzystać 

z tego budynku. Poza tym jest wiele konkurencyjnych miejsc, które również świadczą usługi 

noclegowe. 

Należy skupić się nad tym co trzeba zrobić w Renicach aby placówka mogła funkcjonować. 

Zapytał, czy zalecenia pokontrolne dotyczące remontów są uzgodnione z Konserwatorem 

Zabytków? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że tak. Zaznaczył że są tam miejsca które zagrażają bezpieczeństwu i na dzień 

dzisiejszy nikt dzisiaj, nie zgodzi się aby wpuścić tam młodzież. Przez niewyizolowanie ścian 

piwnicznych, grzyb powiększa się. Pracy przy tym budynku jest ogrom. 

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał, czy nie warto by było znaleźć kogoś, kto solidnie zajął by się tematem i postarał się  

o dofinansowanie od Ministerstwa Kultury na remont tego zabytku? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że istnieje problem, który polega na rozmieszczeniu pomieszczeń i rozmieszczeniu 

dzieci. W Renicach jest za dużo korytarzy, za dużo zakamarków co powoduje łatwość 

ucieczki przez wychowanków i złą funkcjonalność. Zauważył, że należy się zastanowić czy 

po wyremontowaniu budynek spełni wymogi tj. sala gimnastyczna, sale lekcyjne czy 

noclegowe.  

 

Członek Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że z wypowiedzi wynika, że budynek MOW nie nadaje się tego typu zastosowania. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że od dwóch lat kilkanaście pokoi nowowyremontowanych jest nieużytkowane 

wyłącznie ze względów organizacyjnych. 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że właściciel odpowiada za całość budynków i ich stan techniczny i to jest cały 

problem ponieważ obiekt jest duży i wymaga ogromnych nakładów finansowych. 
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Jeżeli chodzi o salę gimnastyczną to młodzież może korzystać z Sali w Lipianach. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że z raportu z 2014 roku o Młodzieżowych Ośrodkach Wychowawczych wynika, 

iż takich ośrodków w Polsce jest spora nadwyżka. Powstało bardzo dużo prywatnych 

ośrodków. W tej chwili jest przewaga ośrodków nad potencjalnymi wychowankami. W 

Związku z czym coraz mniej dzieci będzie kierowanych do naszego Ośrodka. Również 

standard pomieszczeń, liczba ucieczek itp. będzie wpływała na liczbę wychowanków która 

będzie kierowana do naszego ośrodka. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że Dyrektor MOW powinien opracować strategię, która wzmocniłaby pozycje 

MOW w Renicach. Zauważył, że należy pozwolić Dyrektorowi skupić się na kwestiach  

innych niż odpisywanie pism. Przekazał, że Ośrodek radzi sobie dobrze, był tylko jeden 

przypadek kiedy subwencja nie pokryła strat.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że w informacji nie ma oszacowanych kosztów dot. usunięcia uchybień w zakresie 

budowlanym i sanitarnym. Nie dotyczy do tylko Renic, ale także poradni. Zapytał, na ile 

jesteśmy w stanie się wywiązać z terminów dotyczących uchybień? 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Przekazał, że większość z tych uchybień jest realna do zrealizowania w tym roku. 

Największym problemem dalej pozostają Renice.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że Powiat zobligowany jest do utrzymywania jednej Poradni, a w rzeczywistości 

utrzymywane są 3. Zaproponował, czy nie warto zwrócić się z propozycją do Burmistrzów 

Barlinka i Dębna, aby część kosztów związanych z funkcjonowaniem poradni zostałaby przez 

nich przejęta. 

 

Dyrektor PCOF-A- Tadeusz Grabski 

Zauważył, że subwencja przekazywana na Poradnie wystarcza w zupełności na pokrycie 

potrzeb. Przekazał, że żadna Poradnia nie ma własnego budynku.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Zaznaczył, że w dalszym ciągu są to placówki Powiatu i są przez niego finansowane. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że były negocjacje, które trwały dosyć długo i jak się zakończyły? 

 

Skarbnik Powiatu- Magdalena Mikołajczuk 

Przekazała, że Gmina nie chciała dofinansowywać Poradni. 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że warto by było ponownie porozmawiać na ten temat. 
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Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że do tematu na pewno trzeba będzie wrócić.. Trzeba podjąć szereg innych działań 

dotyczących oświaty.  Stworzyć zespół koordynacyjny który zajął by się tym odpowiednio, 

ponieważ szkoły są dla uczniów nie dla nauczycieli.  

 

 2) Informacją Prezesa Spółki Szpital w Dębnie Sp. z o.o. dotyczącą uzupełnienia 

informacji o sprawach sądowych. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

 3) Informacją Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku 

dotyczącą sposobu opomiarowania ciepła i rozliczeń ze Szczecińską Fundacją Talent – 

Promocja – Postęp w Barlinku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

 4) Pismem Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu dotyczącym 

zamiaru zawarcia umowy najmu pomieszczenia z Myśliborskim Towarzystwem 

Wędkarskim. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Ad. 7 

Zaopiniowanie: 

1) Sprawozdania Starosty Myśliborskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku za 2014 rok. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedmiotowe sprawozdanie. 

Za głosowało 5  Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
 

Ad. 8 

Sprawy różne: 

 

Członek Zarządu – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał,  że przeprowadził rozmowy z rodzinami zastępczymi. Zwrócił uwagę, na 

traktowanie osób przedmiotowo. Przekazał, że są problemy min. dotyczące 

niedotrzymywania umów i traktowania dzieci. Poprosił o sprawdzenie kart pracy z rodzinami.  

Przekazał, że art. 93  Ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej wskazuje, że 

instytucjonalna piecza zastępcza jest sprawowana w formie: 

1)   placówki opiekuńczo-wychowawczej; 

2)   regionalnej placówki opiekuńczo-terapeutycznej; 

3)   interwencyjnego ośrodka preadopcyjnego. 

 

Art. 94 daje nam podstawę do utworzenia Centrum Usług Wspólnych – „ Powiat może 

zapewnić wspólną obsługę ekonomiczno-administracyjną i organizacyjną prowadzonych 

placówek opiekuńczo-wychowawczych, w szczególności tworząc centra administracyjne do 

obsługi tych placówek, lub zlecić realizację tego zadania na podstawie ustawy z dnia  

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

Takie Centra są utworzone w innych powiatach. Dobrze by było, aby została utworzona taka 

placówka. Można dokonać zmiany statutu PCOF-A w Myśliborzu. Utworzenie Centrum dam 

możliwość dokładnej kontroli nad poszczególnymi placówkami. 
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Przewodniczący Zarządu – Arkadiusz Janowicz 

Poinformował, że sprawa funkcjonowania rodzin zastępczych i całej pieczy zastępczej  

w Powiecie Myśliborskim zostanie omówiona na dzisiejszym spotkaniu z poszczególnymi 

rodzinami. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Zarząd zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Arkadiusz Janowicz     -    Przewodniczący Zarządu   ................................ 

2. Danuta Patkowska     -    Wicestarosta             ……………........... 

3. Waldemar Pacewicz     -    Członek Zarządu               ..............................                     

4. Andrzej Potyra     -    Członek Zarządu           ............................... 

5. Wojciech Wojtkiewicz   -    Członek Zarządu           ............................... 

 

 

 
 


